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Wfociawek 22.05.2017r

Marek Wojtkowski

Prezydent m. Wloctawka

Uprzejmie powiadamiam, 2e podczas spotkania mieszkaric6w
osiedla Male Potudnie z Panem prezydentem w dniu 1G.05.2017r. zglosit siq
Pan zam. ul. Dziewidska m ponownq interwencja, ii
nadal nie mo2e wykupii dzialki nr. pod garaiem.

W zwiqzku z powyiszym uprzejmie prosze o powiadomienie czy
zakofczone zostalo opracowanie koncepcji zagospodarowa nia ipodzialu tegoz
terenu gdy2 umoiliwilo by to wykupienie gruntu pod garaiem tak jak zapewniat
Pan Prezydent we wcze6niejszych pismach kierowanych do w/w to jest pismo
GM.M6840.125.2016 z dnia !4.11.20i.6r, kt6re to mi okazal.

Z powa2aniem

Mazierski J6zef

Radny Rady Miasta Wloclawek
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